
 

 
ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

 
       Δευτέρα, 7 Ιουλίου 2025 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς: την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, κα 
Μιχαηλίδου Δόμνα  

Θέμα: «Πρόοδος υλοποίησης του έργου “Υποστήριξη της κοινωνικής 
ενσωμάτωσης ατόμων στο φάσμα του αυτισμού (ΔΑΦ)”» 

 

Κυρία Υπουργέ, 

Το έργο «Υποστήριξη της κοινωνικής ενσωμάτωσης ατόμων στο φάσμα του 
αυτισμού (ΔΑΦ)» εντάσσεται στο Εθνικό Σχέδιο Ανάκαμψης και 
Ανθεκτικότητας «Ελλάδα 2.0», με συνολικό προϋπολογισμό 8.338.360 ευρώ, 
εκ των οποίων 7.654.600 ευρώ καλύπτονται από το Ταμείο Ανάκαμψης και 
Ανθεκτικότητας της Ε.Ε. και 683.760 ευρώ από το εθνικό Πρόγραμμα 
Δημοσίων Επενδύσεων για κάλυψη ΦΠΑ. 

Η Πράξη αποσκοπεί στην υποστήριξη 200 ατόμων με διαταραχή φάσματος 
αυτισμού (ΔΑΦ), με στόχο την επαγγελματική τους ενσωμάτωση και κατ’ 
επέκταση την κοινωνική τους ένταξη. Παράλληλα, ωφελούμενοι του 
προγράμματος είναι και οι εργοδότες, μέσω επιχορήγησης για την κάλυψη του 
μισθολογικού κόστους. Η δράση επιδιώκει επιπλέον να επιφέρει θετικό 
κοινωνικό αντίκτυπο, μέσω της ενίσχυσης πολιτικών συμπερίληψης και της 
προώθησης της ισότιμης πρόσβασης των ευάλωτων ομάδων στην 
απασχόληση. 

Επειδή η ένταξη των ατόμων με αυτισμό στον κόσμο της εργασίας αποτελεί 
κρίσιμο ζήτημα κοινωνικής συνοχής, 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Επειδή απαιτείται διαρκής υποστήριξη τόσο προς τους ωφελούμενους όσο και 
προς τους εργοδότες, 
Επειδή το έργο συνδυάζει εξατομικευμένες υπηρεσίες (μέσω μεντόρων) με 
ενεργές πολιτικές απασχόλησης (επιχορηγήσεις εργοδοτών), 

Ερωτάσθε, κυρία Υπουργέ: 

1. Ποιο είναι το στάδιο υλοποίησης του έργου έως σήμερα και ποιο το 
χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσής του; 

 
2. Πόσα από τα 200 άτομα με ΔΑΦ έχουν ήδη ενταχθεί στο πρόγραμμα 

και σε ποιους τομείς απασχολούνται; 
 

3. Πόσοι διαμεσολαβητές (μέντορες) έχουν επιλεγεί και ποιος είναι ο 
ρόλος τους στην υποστήριξη των ωφελούμενων και των εργοδοτών; 

 
4. Ποιος είναι ο αριθμός των επιχειρήσεων που έχουν εκδηλώσει 

ενδιαφέρον ή συμμετέχουν ήδη στην επιχορήγηση μισθολογικού 
κόστους; 

 
5. Ποιο είναι μέχρι σήμερα το ποσοστό απορρόφησης του 

προϋπολογισμού και έχουν παρουσιαστεί καθυστερήσεις ή δυσκολίες 
κατά την εφαρμογή της Πράξης; 

 
6. Υπάρχει πρόβλεψη για τη συνέχιση ή διεύρυνση του έργου μετά το 

πέρας της χρηματοδότησης από το Ταμείο Ανάκαμψης; Εξετάζεται η 
ενσωμάτωσή του σε άλλες εθνικές ή ευρωπαϊκές δράσεις; 
 
 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 
Καζάνη Αικατερίνη 

 
 
 




